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Protokół nr 37/2022 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego dnia 24 marca 2022 r. 

 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się zdalnie 

za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 

eSesja. Omawiane materiały są udostępniane na stronie internetowej 

www.kedzierzynkozle.esesja.pl 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1) Artur Maruszczak - zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej 

i inwestycyjno-remontowej; 

2) Zbigniew Romanowicz - sekretarz miasta; 

3) Joanna Mazurkiewicz - radca prawny; 

4) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego; 

5) Maciej Barć – kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej; 

6) Kamila Bieńkowska - kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów 

i Eksploatacji; 

7) Gabriela Helbin-Golasz - kierownik Wydziału Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa; 

8) Marek Mazurkiewicz - kierownik Wydziału Zarządzania Drogami; 

9) Tomasz Jamielucha - kierownik referatu Planowania Przestrzennego; 

10) Barbara Ziober - reprezentantka firmy „Motozbyt”. 

 

Obecność członków komisji – według listy z systemu eSesja. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:02 i powitania dokonał przewodniczący komisji 

Adam Oczoś. Przewodniczący komisji poinformował, że zostało osiągnięte kworum, 

więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia obrad 

wszyscy radni byli obecni). 
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Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. 

4. Informacja o realizacji budowy łącznika do obwodnicy północnej. 

5. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXXIII/348/21 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle w 2021 roku”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle w 2022 roku”. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny przewidziane pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w przedmiocie określenia zasad i trybu 

konsultacji z mieszkańcami miasta Kędzierzyn-Koźle. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Cisowa. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Lenartowice. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 

1037/7, 1037/9 oraz 1037/13, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Sławięcice, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 863/45, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność 
Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 1423, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora 

Judyma, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
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budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  lub znajdującym się w 

gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

17. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad. 

 

W związku z ww. przyjętym wnioskiem przewodniczący komisji poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad o pkt. „Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie warunków udzielenia i stawki procentowej bonifikaty od 

ceny przy sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczonej jako działki nr 1037/7, 1037/9 oraz 1037/13, położonej w Kędzierzynie-

Koźlu w obrębie ewidencyjnym Sławięcice”: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. 

4. Informacja o realizacji budowy łącznika do obwodnicy północnej. 

5. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXXIII/348/21 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle w 2021 roku”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle w 2022 roku”. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny przewidziane pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w przedmiocie określenia zasad i trybu 

konsultacji z mieszkańcami miasta Kędzierzyn-Koźle. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Cisowa. 
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Lenartowice. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki 

nr 1037/7, 1037/9 oraz 1037/13, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Sławięcice, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielenia i stawki 

procentowej bonifikaty od ceny przy sprzedaży prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 1037/7, 1037/9 oraz 1037/13, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Sławięcice. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 863/45, położonej 

w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność 
Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 1423, położonej 

w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora 

Judyma, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  lub znajdującym się 
w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

18. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. 
 
W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod 

głosowanie protokół: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
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Ad 4. 

Informacja o realizacji budowy łącznika do obwodnicy północnej. 
 

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem chętnych 

poinformował, że komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację. 
 
Ad 5. 

Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXXIII/348/21 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle w 2021 roku”. 
 

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem chętnych 

poinformował, że komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle w 2022 roku”. 

 
Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem chętnych 

zgłaszających się do dyskusji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 
Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 
obejmującego tereny przewidziane pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 

 
Barbara Ziober reprezentantka firmy „Motozbyt”, która działa na terenie Kędzierzyna-

Koźla około 30 lat przy ul. Wyspiańskiego poinformowała, że zmiany zaproponowane 

w projekcie uchwały są niekorzystne dla firmy. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zapytał, na ile zmiana planu będzie ograniczała 

budowę firmy „Motozbyt”, która posiada już pozwolenie na budowę.  
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Zastępca prezydenta wyjaśnił, że budowa na którą firma uzyskała pozwolenie na 

budowę można realizować w całości, tutaj plan nie będzie ograniczał jej, gdy 

oczywiście radni go przyjmą. Natomiast jeśli chodzi o konkretne elementy tego 

pozwolenia, czyli dwa budynki byłyby niezgodne  z przedstawionym radnym planem. 

Jednakże to nie ma znaczenia, ponieważ pozwolenie było wydane zgodnie ze starym 

planem, więc będzie można budować owe budynki. Dodał, że w części nowy plan 

będzie korzystny dla firmy, ponieważ stary plan przewiduje teren firmy pod drogi 

publiczne w połowie większej części, niż nowy plan. Faktycznie część, gdzie 

zmieniono zakres usług uciążliwych jest mniej korzystna dla firmy, ponieważ 
ograniczono ją dla mieszkańców, którzy tam zamieszkują.  
 

Barbara Ziober dodała, iż jeżeli będzie potrzeba wyremontowania budynków to już 
nowy plan będzie ograniczał remont do którego będzie trzeba załatwić nowe 

pozwolenie. Zapytała, kiedy będzie wybudowana droga publicznej o której prezydent 

wspomniał.  

 

Prezydent przypomniał, iż należy zwracać uwagę również na większą grupę 
tj. mieszkańcy, aby nie skarżyli się na usługi uciążliwe, co się zdarza coraz częściej. 

Podkreślił, iż firma będzie mogła wykonywać remonty.     

 

Sławomir Wołkowiecki zaproponował wizję lokalną terenu firmy. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś powiedział, iż informację od pani Barbary 

członkowie komisji otrzymali przed posiedzeniem komisji, więc nic nie stało na 

przeszkodzie, aby udać się osobiście na ul. Wyspiańskiego do firmy. Przewodniczący 

poinformował, iż był na tym terenie, rozmawiał z panią Barbarą oraz mieszkańcami. 

Kolejno poinformował, iż w jednym z pismo od pani Barbary znajdował się zapis 

„mamy wrażenie, że procedura prowadzona jest w sposób jak najdalej odległy od 

dzisiejszego wymogu szerokiego udziału społeczeństwa. Nie mówiąc już o udziale 

kilku osób, które są właścicielami przedmiotowego terenu objętego częściowym 

planem. Stwierdza to spostrzeżenie o zaangażowaniu pewnych osób, abyśmy 

dowiedzieli się o procedowaniu planu i już nic nie mogli zrobić”. Dopytał, czy 

zachowano wszystkie procedury zmiany w tym zakresie. 

 

Zastępca prezydenta odpowiedział, że oczywiście. Owe zmiany były przekładane dwa 

razy. Dodał, iż firma nie złożyła żadnych uwag przy dwóch wyłożeniach.  

 
Przewodniczący komisji w związku wyczerpaną dyskusją, poddał pod głosowanie 

rozstrzygnięcie Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle do uwagi nr 1 pierwszego 

wyłożenia: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie Prezydent Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do uwagi nr 2 pierwszego wyłożenia: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie Prezydent Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do uwagi nr 3 pierwszego wyłożenia: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie Prezydent Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do uwagi nr 4 pierwszego wyłożenia: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie Prezydent Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do uwagi nr 1 drugiego wyłożenia: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętymi 

rozstrzygnięciami: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 



projekt 

9 

 

Ewa Czubek  

 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny przewidziane pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wraz 

z rozstrzygnięciami Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Ad 8. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w przedmiocie określenia zasad i trybu 

konsultacji z mieszkańcami miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

Sekretarz miasta poinformował, iż do powyższego projektu uchwały wpłynęły 

wnioski, więc pani prezydent odniosła się do nich. Sześć uwag zostało 

uwzględnionych przez panią prezydent, w części bądź w całkowitej. Cztery wnioski 

nie zostały uwzględnione. Zaproponował, aby komisja wyraziła opinię oddzielnie do 

każdej rekomendacji pani prezydent. 

 
W związku z powyższą propozycją sekretarza miasta przewodniczący komisji poddał 

pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do wniosku 1.1: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
  

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 1.2: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 2.1: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 2.2: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 3.1 – 3.4: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
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Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 4.1 – 4.6: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 5.1: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 5.2: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 
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Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 5.3: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rekomendację Prezydenta Miasta do 

wniosku 6: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała rekomendację. 
 

Przewodniczący komisji poddał pod glosowanie projekt uchwały wraz 

z rekomendacjami Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiocie określenia zasad i trybu konsultacji z mieszkańcami miasta 

Kędzierzyn-Koźle wraz z rekomendacjami Prezydenta Miasta. 

 

Ad 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków. 
 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zapytał, czy nowe przystanki zaproponowane 

w projekcie uchwały wynikają z wniosku mieszkańców. 

 

Maciej Barć, kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej odpowiedział, że 

przedstawiono propozycję, ponieważ 2019 roku planowano już utworzenie nowej linii 

nr 3 wraz z zakupem dwóch autobusów elektrycznych przemieszczających się między 

osiedlem Śródmieście, a osiedlem Pogorzelec. Nowa linia jest dedykowana dla osób 

starszych przemieszczających się między miejscem zamieszkania, a sklepami oraz 

przychodniami. 

 

Sławomir Wołkowiecki dopytał, ile pasażerów będzie musiało korzystać z linii, aby ta 

linia była efektywna. 

 

Kierownik Maciej Barć wyjaśnił, że nową linię zaplanowano zgodnie z projektem 

unijnym finansowanym w 85% przy zakupie elektrycznych autobusów. Projekt unijny 

zakłada, że przez rok musi być utrzymana owa linia bez zmian, a później można ją 
zmieniać przez 5 lat o 15%. Poinformował, że linia długa nie jest, ponieważ jedna 

strona ma około 7 kilometrów. Jeśli chodzi o efektywność to należy po roku 

sprawdzania wysunąć wnioski. 

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy jest możliwość kwartalnych informacji w zakresie 

przewozu pasażerów nową linią.  
 

Kierownik wydziału odpowiedział, iż pasażerowie, którzy korzystają z e-biletu to tak. 

Jednakże zwrócił uwagę, iż linia jest dedykowana dla osób starszych, a osoby od 70 

roku życia posiadają 100% zniżkę, więc nie mają e-biletów. Szacunkowo takich osób 

jest ok. 20% .  
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Przewodniczący komisji poinformował, iż nikt nie zgłasza się do dyskusji, więc 

poddał ww. projekt uchwały:  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek  

 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś o godz. 18:00 ogłosił przerwę do godz. 18:10. 

O godz. 18:10 stwierdzając prawomocność obrad przewodniczący wznowił obrady. 

 

Ad 10. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Cisowa. 
 

Przewodniczący komisji przypomniał, iż dnia 17 marca wpłynęła autopoprawka do 

projektu dotycząca zmiany nazwy ulicy z „Pod lasem” na „Pod Lasem. Następnie 

otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem chętnych poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały: 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Ad 11. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica. 
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Michał Nowak wyraził zadowolenie, iż proponuje się nazwę ulicy Papcia Chmiela. 

Natomiast zwrócił uwagę na mapę dołączoną do projektu uchwały, gdzie znajduje się 
ulica, która nie ma jeszcze nazwy. W związku z tym, iż rada stoi na straży ładu 

przestrzennego zapytał, dlaczego nie ma ta ulica nazwy, gdy obok ulice oddalone 

o koło 100 metrów mają nazwy, skąd ta niekonsekwencja. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak wyjaśnił, iż na bieżąco strona urzędowa 

występuje o informacje dotyczące propozycji nazw ulic. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz dodała, że w owym przypadku droga bez nazwy jest 

drogą prywatną, często w takich przypadkach ustalić ostateczną nazwę drogi na którą 
wszyscy mieszkańcy się zgadzają.  
 

Radny Michał Nowak uważa, że przy drogach prywatnych strona urzędowa powinna 

zwracać się do mieszkańców o wskazanie nazwy ulicy, zanim zostaną nadane numery 

budynków. 

 

Przewodniczący komisji poinformował, iż dyskusja została wyczerpana, w związku 

z tym poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 
Ad 12. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 

na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Lenartowice. 
 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję, jednakże nikt nie zgłosił się, 
więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 13. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki 
nr 1037/7, 1037/9 oraz 1037/13, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Sławięcice, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję, jednakże nikt nie zgłosił się, 
więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Ad 14. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielenia i stawki 

procentowej bonifikaty od ceny przy sprzedaży prawa własności nieruchomości 
gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 1037/7, 1037/9 oraz 1037/13, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Sławięcice. 

 
Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję, jednakże nikt nie zgłosił się, 
więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Tomasz Scheller zapytał, czy stowarzyszenie będzie mogło sprzedać tą działkę. 
 

Zastępca prezydenta odpowiedział, że stowarzyszenie nie będzie mogło sprzedać tej 

działki, ponieważ otrzyma ją na konkretny cel publiczny. 

 

Mecenas Joanna Mazurkiewicz dodała, że konsekwencją nie dotrzymania warunków 

wskazanych w uchwale jest zwrot nieruchomości.  

 
Ad 15. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 863/45, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej 

własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 
Przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył dyskusję, jednakże nikt nie zgłosił się, 
więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś o godz. 18:35 ogłosił przerwę do godz. 18:45. 

O godz. 18:45 stwierdzając prawomocność obrad wiceprzewodnicząca komisji Ewa 

Stogniew wznowiła obrady. 
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Ad 16. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 1423, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora 

Judyma, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
 

Wiceprzewodnicząca komisji Ewa Stogniew otworzyła dyskusję, jednakże nikt nie 

zgłosił się, więc poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Michał Nowak, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Adam Oczoś 
 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Ad 17. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  lub znajdującym się 

w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
Wiceprzewodnicząca komisji Ewa Stogniew otworzyła dyskusję, jednakże nikt nie 

zgłosił się, więc poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 
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Ad 18. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 21 kwietnia br. na 

godz. 16:00. 

 

Ad 19. 

Zakończenie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji podziękowała za udział w posiedzeniu, po czym 

o godz. 19:05 zamknęła obrady Komisji Infrastruktury.                       

                   

 

                                        

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

 

                                                                                           Adam Oczoś (-) 

                                                                                                      
Protokołowała Joanna Motyl 


